
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 18/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 547/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση πρόσληψης ενός Ηλεκτρολόγου 
Μηχανικού με τη διαδικασία της σύμβασης 
μίσθωσης έργου και  τροπ/ση προϋπολογισμού 
Δήμου έτους 2005. 

 
       Σήμερα 12 Σεπτεμβρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 8-9-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Μ. Γαβρίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας 

διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 532/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Δ. Δάσκαλος, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 533/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ε. Γουναράς, Α. 
Παπαστεργίου, Π. Ποταμόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 536/2005 απόφασης 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Δ. Δάσκαλος προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 

Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 541/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 542/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ε. Γουναράς, Δ. Δάσκαλος, 
Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 547/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 548/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Κ. Πουλασουχίδης, Α. 
Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 567/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 569/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Η. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο κ. Α. 
Γκαμπέσης. 
 
 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-9-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
          Με τις διατάξεις του άρθρου 6 του ν.2527/97(ΦΕΚ 206/τ.Α΄/8-10-97) 
«Τροποποίηση και συμπλήρωση του Ν.2190/94 και άλλες διατάξεις», παρέχεται η 
δυνατότητα συνάψεως συμβάσεων μίσθωσης έργου από τους ΟΤΑ α΄ και β΄ βαθμού 
και τα νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου αυτών, με φυσικά πρόσωπα, ύστερα από 
έγκριση της Επιτροπής του άρθ.2 παρ.1 της ΠΥΣ 55/1998.(Εγκύκλιος 2/3861/28-1-
2002 ΥΠΕΣΔΔΑ) 
         Για τη σύναψη σύμβασης  μίσθωσης έργου απαιτείται η υποβολή σχετικού 
αιτήματος συνοδευόμενη από τα παρακάτω δικαιολογητικά: 
 

1.Απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου για την έγκριση πρόσληψης με σύμβαση μίσθωσης 
έργου. 
2.Βεβαίωση Νομικού Συμβούλου του Δήμου ότι η προς υπογραφή σύμβαση μίσθωσης 
έργου είναι γνήσια και δεν υποκρύπτει εξαρτημένη εργασία. 
3.Βεβαίωση της Οικονομικής Υπηρεσίας του Δήμου για την ύπαρξη εγκεκριμένης 
πίστωσης στον προϋπολογισμό έτους 2005. 
4.Εισηγητική έκθεση  του Γ.Γ. της Περιφέρειας στην οποία θα αιτιολογείται η 
αναγκαιότητα χορήγησης της σχετικής έγκρισης. 
       Ο Δήμος μας  με την από 5-9-2005 σύμβαση ανέθεσε την εκτέλεση του έργου  
«Κατασκευή κλειστού Κολυμβητηρίου Βέροιας», συνολικού προϋπολογισμού 
5.285.000 €, στην εταιρεία «Εύριπος ΑΤΕ».Το έργο θα ολοκληρωθεί σε 18 μήνες και 
για την  επίβλεψη των ηλεκτρομηχανολογικών εγκαταστάσεων ο Δήμος μας δεν 
διαθέτει προσωπικό με εμπειρία στην κατασκευή αντίστοιχων αθλητικών έργων. 
          Για το λόγο αυτό πρέπει να εγκριθεί η πρόσληψη ενός Ηλεκτρολόγου 
Μηχανικού (κλάδου ΠΕ Ηλεκτ/γων Μηχ/κών) με σχετική γνώση και εμπειρία, με τη 
διαδικασία της σύμβασης μίσθωσης έργου διάρκειας ενός (1) έτους, στον οποίο θα 
ανατεθεί η επίβλεψη των ηλεκτρομηχανολογικών εγκαταστάσεων του παραπάνω 
έργου. 
        Στον προϋπολογισμό του Δήμου μας έτους 2005 δεν υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση  
         Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό συμβούλιο να αποφασίσει 
για: 
α)Την έγκριση πρόσληψης ενός Ηλεκτρολόγου Μηχανικού (κλάδου ΠΕ Ηλεκτ/γων 
Μηχ/κών) με τη διαδικασία της σύμβασης μίσθωσης έργου διάρκειας ενός (1) έτους. 
στον οποίο θα ανατεθεί η επίβλεψη των ηλεκτρομηχανολογικών εγκαταστάσεων του 
παραπάνω έργου. 
β)Την τροποποίηση του προϋπολογισμού έτους 2005 ως εξής: 
1) Την μεταφορά πίστωσης ποσού 4.105,50 € από τον ΚΑ 30/6011 με τίτλο 

«Τακτικές Αποδοχές  Μονίμων» στο αποθεματικό κεφάλαιο (ΚΑ 9111). 
2) Από το αποθεματικό κεφάλαιο (ΚΑ 9111) μεταφέρει ποσό  4.105,50 € και 

δημιουργεί νέα πίστωση με ΚΑ 30/6112 με τίτλο «Αμοιβή επίβλεψης Ηλεκτ/κών 
εγκαταστάσεων έργου «Κατασκευή κλειστού Κολυμβητηρίου». 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Αυτός ο άνθρωπος που θα είναι ειδικός θα παίρνει μόνο 

300,00 ευρώ τον μήνα; 



 
 
Δήμαρχος: Όχι, τα 4.105,50 ευρώ είναι η αμοιβή για το τετράμηνο ή τρίμηνο 

του φετινού προϋπολογισμού. Εφόσον προσληφθεί, αν πετύχουμε έγκαιρα τις 
διαδικασίες πρόσληψής του, η σύμβαση θα είναι ετήσια. 

Γκαμπέσης: Με ποια διαδικασία θα προσληφθεί ο συγκεκριμένος συνάδελφος 
και πώς θα πιστοποιηθεί η εμπειρία του; Από παρόμοια έργα, συγκεκριμένα έργα ή 
γενικά από το πτυχίο και χρόνια υπηρεσίας; 

Δήμαρχος: Ο μηχανολόγος που θα προσληφθεί θα πρέπει να έχει σχέση με τη 
μελέτη. Θα ξέρει ότι θα προσληφθεί για να επιβλέψει το κολυμβητήριο.  

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Τσιάρας: Κουβεντιάζοντας και με συναδέλφους που έχουν εμπειρία, ήθελα να 

κάνω δύο προτάσεις. Η μία είναι ότι αντί για έναν ειδικό συνεργάτη προτείνω να 
προσληφθεί ένας ηλεκτρολόγος κι ένας μηχανολόγος και να μοιραστούν το ποσό της 
επίβλεψης κι αυτό γιατί δύο θα επιβλέψουν καλύτερα από έναν. Η δεύτερη πρόταση 
είναι να σκεφτούμε λίγο και να ζητήσουμε τη συνεργασία του Συλλόγου 
Μηχανολόγων – Ηλεκτρολόγων, του οποίου είμαι κι εγώ μέλος, και να 
κουβεντιάσουμε για να δούμε αν υπάρχει κάποιος συνάδελφος, σαν δεύτερος, ώστε 
να μπορεί να βοηθήσει αυτόν που θα προσληφθεί, στην επίβλεψη. Αυτά για να είναι 
καλύτερο το έργο γιατί είπατε όταν μιλούσαμε για τον Χώρο Τεχνών ότι οι 
επιβλέποντες ευθύνονται για την κακή κατάσταση του έργου. 

Δήμαρχος: Ο δεύτερος μηχανολόγος θα είναι ο κ. Αντωνιάδης, μόνιμος 
υπάλληλος του Δήμου, ο οποίος συμμετείχε στην επιτροπή για την εισήγηση και 
ανάθεση του έργου. Δεν μπορούμε να πάρουμε δεύτερο άτομο γιατί δεν ξέρουμε αν 
μας εγκρίνει το υπουργείο ακόμη κι αυτόν τον υπάλληλο αφού ξέρετε ότι αυτές οι 
προσλήψεις γίνονται ύστερα από γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου γιατί είναι 
σύμβαση έργου ειδικά γι’ αυτόν τον σκοπό και δεν μπορεί να έχει εξαρτημένη σχέση 
εργασίας. 

Πρόεδρος: Στην ερώτηση του κ. Γκαμπέση απάντησε ο κ. Δήμαρχος τώρα 
όμως δεν αποφασίζουμε για το πρόσωπο αλλά για την ειδικότητα. 

Πουλασουχίδης: Γιατί δεν απευθυνόμαστε πάλι στο ΤΕΕ για να μας 
προτείνουν έναν μηχανολόγο που είναι κατάλληλος για να επιβλέψει ή έχουμε στη 
Βέροια κατάλληλο μηχανολόγο γι’ αυτή την επίβλεψη; Μήπως όταν τελειώσει πει ο 
κ. Δήμαρχος ότι ο ίδιος έχει την πολιτική ευθύνη αλλά την τεχνική ευθύνη την έχει ο 
επιβλέπων; Γι’ αυτό πέφτουν οι σοβάδες στο Χώρο Τεχνών και γι’ αυτό υπάρχει και 
η νησίδα στην είσοδο. Το Κολυμβητήριο σε σχέση με όλα τα άλλα που 
κατασκευάστηκαν ως τώρα, πιστεύω ότι από πλευράς προϋπολογισμού είναι πιο 
μοντέρνο, πιο σύγχρονο και πιο καλό. Αρα λοιπόν θέλει κάποιον που τουλάχιστον 
επέβλεψε το προηγούμενο μοντέλο κι όχι π.χ. κάποιον που έκανε μία πισίνα σε μία 
βίλα στη Ραχιά.  

Δήμαρχος: Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για την αναγκαιότητα 
πρόσληψης μηχανολόγου. Επρεπε να πείτε αν πρέπει ή όχι να πάρουμε μηχανολόγο ή 
όπως είπε ο κ. Τσιάρας ότι πρέπει να πάρουμε δύο. 

Πρόεδρος: Εδώ δεν συζητάμε για το πρόσωπο αλλά πείτε μας πρέπει να 
πάρουμε έναν ή  πενήντα; 

Καλαϊτζίδης: Χρειαζόμαστε έναν εξωτερικό συνεργάτη κι έναν μόνιμο 
υπάλληλο του Δήμου. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 



 
Τσιάρας: Έκανα δύο προτάσεις. Ο κ. Δήμαρχος μάλιστα με διευκόλυνε μ΄ 

αυτά που είπε εκ των υστέρων. Η μία πρότασή μου ήταν να παρθούν δύο και άκουσα 
ότι ο δεύτερος θα είναι ο κ. Αντωνιάδης που επίσης είναι ηλεκτρολόγος και είπα ότι 
ίσως θα ήταν καλύτερα ο δεύτερος να ήταν μηχανολόγος. Η δεύτερη πρότασή μου 
ήταν όταν αποφασίσετε να πάρετε κάποιον, ρωτήστε τη γνώμη του Συλλόγου 
Ηλεκτρολόγων Μηχανολόγων και του Τεχνικού Επιμελητηρίου, του τεχνικού 
τμήματος. Θα ήθελα να τοποθετηθείτε και σ΄ αυτό το ζήτημα αν δηλ. ζητησετε τη 
γνώμη του Τεχνικού Επιμελητηρίου που είναι θεσμοθετημένο όργανο και του 
Συλλόγου Μηχανολόγων Ηλεκτρολόγων που ξέρουν το δυναμικό τους. 

Πουλασουχίδης: Δεν καταφέρομε εναντίον κανενός. Εγώ λέω ότι αυτός που 
θα επιβλέψει πρέπει να έχει προδιαγραφές, που σημαίνει ναι να πάρουμε ένα άτομο 
αλλά με ειδικότητα, εμπειρία, γνώσεις, μεταπτυχιακό.  

Δήμαρχος: Να ξαναζητήσω κε Τσιάρα τη γνώμη του ΤΕΕ για κάποιον που 
μου υπέδειξε το ίδιο ότι είναι κατάλληλος το βρίσκω και άκομψο και όχι σωστό. 
Παρόλα αυτά εγώ θα ζητήσω τη γνώμη και του ΤΕΕ και του Συλλόγου Μηχανικών 
και του Συλλόγου Ηλεκτρολόγων – Μηχανικών και Υπομηχανικών για να μου πουν 
ποιόν να πάρω για να επιβλέψει το κτίριο. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση του κ. Δημάρχου για την 
έγκριση της πρόσληψης ενός ηλεκτρολόγου μηχανικού για την επίβλεψη του έργου 
κατασκευής του κλειστού Κολυμβητηρίου Βέροιας; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-9-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Ότι με την από 5-9-05 σύμβαση ανατέθηκε από το Δήμο Βέροιας στην εταιρεία 
«Εύριπος ΑΤΕ» η εκτέλεση του έργου «Κατασκευή κλειστού Κολυμβητηρίου 
Βέροιας», συνολικού προϋπολογισμού € 5.285.000, το οποίο θα ολοκληρωθεί σε 18 
μήνες.  
3.- Ότι ο Δήμος δεν διαθέτει προσωπικό με εμπειρία στην κατασκευή αντίστοιχων 
αθλητικών έργων. 
4.- Την ανάγκη πρόσληψης στο Δήμο ενός Ηλεκτρολόγου Μηχανικού (κλάδου ΠΕ 
Ηλεκτρολόγων Μηχανικών) με σχετική γνώση και εμπειρία, με τη διαδικασία της 
σύμβασης μίσθωσης έργου διάρκειας ενός (1) έτους, στον οποίο θα ανατεθεί η 
επίβλεψη των ηλεκτρομηχανολογικών εγκαταστάσεων του παραπάνω έργου. 
5.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2005 για τη 
δημιουργία νέας πίστωσης . 
6.- Τις προτάσεις και απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν κατά τη συζήτηση του θέματος. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις  του άρθρου 6 του Ν. 2527/97 (Φ.Ε.Κ. 206/Α΄/8-10-97) 
«Τροποποίηση  και συμπλήρωση του Ν. 2190/94 και άλλες διατάξεις» την αριθ. 
2/3861/28-1-2002 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α., τις διατάξεις του άρθρου 106 του 
Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) ως και αυτές του άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί 
οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων και κοινοτήτων». 
. 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την πρόσληψη στο Δήμο Βέροιας ενός (1) Ηλεκτρολόγου 
Μηχανικού (κλάδου ΠΕ Ηλεκτρολόγων Μηχανικών), με τη διαδικασία της σύμβασης 
έργου διάρκειας ενός (1) έτους για την επίβλεψη των ηλεκτρομηχανολογικών 
εγκαταστάσεων του έργου «Κατασκευή κλειστού Κολυμβητηρίου Βέροιας», το οποίο 
ανατέθηκε από το Δήμο Βέροιας με την από 5-9-2005 σύμβαση στην εταιρεία 
«Ευριπος ΑΤΕ», με συνολικό προϋπολογισμό € 5.285.000,00 και θα ολοκληρωθεί σε 
18 μήνες. 



 
 Β) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005  ως εξής: 
1.- Μεταφέρει από την πίστωση με Κ.Α. 30/6011 και τίτλο «Τακτικές Αποδοχές 
Μονίμων» ποσό € 4.105,50 στο Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α. 9111). 
2.- Από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α. 9111) μεταφέρει ποσό € 4.105,50 και 
δημιουργεί νέα ισόποση πίστωση με Κ.Α. 30/6112 και τίτλο «Αμοιβή επίβλεψης 
Ηλεκτ/κών εγκαταστάσεων έργου ‘Κατασκευή κλειστού Κολυμβητηρίου’». 
 Γ)Ψηφίζει τις σχετικές πιστώσεις. 

Από τις διατάξεις της απόφασης αυτής προκαλείται δαπάνη σε βάρος του 
Προϋπολογισμού του Δήμου ύψους € 4.105,50 για το τρέχον έτος και ανάλογη για το 
επόμενο έτος. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  547 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 
 Ε. Γουναράς Κ. Πουλασουχίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Τσιάρας 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-9-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


